



Otrosåsen

A5



På Hovden er det merket løyper til fjelltoppene som omkranser Hovden. Otrosåsen er en av disse toppene og den er på 858 m.o.h. Herfra er det utsikt utover Hovden og Setesdal Aust- og Vesthei. Turen er en flott familietur også med små barn. Stien går stort sett flatt på grusvei til Røyrjtjønn, deretter stigning opp til toppen. Turen kan sykles, og gås med barnevogn. Bremsere på vognen anbefales, da det er to bratte bakker. Rundturen tar 1-2 timer. På toppen er det varde med kart og gjestebok. Vi setter pris på om du skriver en hilsen i boken.

Vi anbefaler også å ta turen til en av de andre toppene; Hovdenuten, Nos og Hartevassnuten.



From central Hovden there are marked trails to the nearby summits. The 858-metre Otrosåsen is one of those. Enjoy the view of Hovden and the surrounding mountains to the east and west. This is a great family hike, also suitable for young children. The path is mainly flat on gravel road to the lake Røyrjtjønn, then uphill to the summit. The trip is also possible with bike or pram. Brakes on the pram are recommended, as there are two steep slopes. The round trip takes 1–2 hours. The summit awaits you with a stone cairn and a guest book. Feel free to add your name and a greeting.

We also recommend a hike to one of the other summits; Hovdenuten, Nos and Hartevassnuten.



Es führen markierte Wanderwege auf die Hovden umgebenden Berggipfel. Einer von ihnen ist der Otrosåsen (858 m ü.NN). Von dort hat man einen Ausblick auf Hovden und das Gebirge östlich und westlich des Setesdal. Sehr schöne Familientour, sowohl mit kleinen Kindern. Es geht über Schotterwege zunächst größtenteils flach bis zum See Røyrjtjønn und dann hinauf auf den Gipfel. Sie können die Tour auch mit dem Fahrrad oder einem Kinderwagen machen. Dieser sollte jedoch gebremst sein, da es zwei steile Anstiege gibt. Sie benötigen 1-2 Stunden hin und zurück. Auf dem Gipfel befinden sich eine Orientierungskarte und ein Gästebuch. Wir freuen uns über jeden Eintrag im Buch.

Bezwingen Sie auch die anderen Gipfel um Hovden: Hovdenuten, Hartevassnuten und Nos.

START

Rv9 / Hovden sentrum

WGS84

59.56068, 7.354263

TIDSBRUK / DURATION / DAUER

2 timer / hours / Stunden

LENGDE / LENGTH / LÄNGE

Ca. 6 km Rundtur / Round trip / Rundweg

MERKING / MARKING / MARKIERUNG

Blå / Blue / Blaue Farbmarkierungen

BÅNDTVANG / LEASH PERIOD / LEINENZWANG

1. April – 15. Oktober

SPORLØS FERDSEL

Naturen på Hovden er enestående og nyttes best uten søppel. Vær nøye med å ta med deg din egen søppel, slik at de som kommer etter deg også får gleden av å oppleve den flotte naturen.

Den enkelte turgåer har ansvar for egen sikkerhet.

LEAVE NO TRACE BEHIND

The nature at Hovden is unique and magnificent. Do the environment a favour and take the rubbish with you, for the benefit of other hikers.

Each hiker is responsible for his/her own safety.

WANDERN OHNE SPUREN ZU HINTERLASSEN

Genießen Sie Hovdens einzigartige Natur, frei von Müll. Bitte hinterlassen Sie keinen Abfall damit später andere auch diese schöne Landschaft so erleben können.

Sie sind für Ihre eigene Sicherheit verantwortlich.



UTGIVER:
Visit Setesdal
setesdal.com
post@setesdal.com



Otrosåsen 858 m.o.h.

